

7Bahar
1954



*Bulence cicekten
Dogani Dogal Bal Tadvi...
Taste of Natural Honey
Stemming From
Thousands of
Flowers...*

7Bahar
1954



*Bulence cicekten
Dogani Dogal Bal Tadvi...
Taste of Natural Honey
Stemming From
Thousands of
Flowers...*

www.7bahar.com

Milyonlarca arının
emeęiyle mucize
gerekleřiyor..
The miracle
becomes
true with the
hard-work
of **millions**
bees..

8000 yıllık mirası
sofranıza taşıyan marka...
The brand carrying on
8000 years
legacy to your table...



Hakkımızda

1954 yılında Hacı Ahmet Manav önderliğinde arıcılık sektörüne adım attık. 1993 yılında Manav ailesinin genç nesli işletmenin yönetimi üstlendi ve "7BAHAR" markası doğdu. Türkiye, konumu gereği oldukça özgün bir coğrafyaya ve dolayısıyla çok zengin bir bitki örtüsüne sahiptir. Ülkemizde yılda 7 ayrı bahar yaşandığı için 7 farklı bal çeşidinin hasat edilmesi mümkündür. Adını doğadan alan 7BAHAR, Türkiye'nin en kaliteli ballarını dünyanın dört bir yanındaki müşterilerine sunuyor.

Aynı yıl içinde Dalaman'da yeni paketleme tesisimiz kuruldu. Küresel bir marka olma yolunda hızlı adımlarla ilerleyen 7BAHAR, seçkin arıcılardan tedarik edilen balları dünya standartlarına uygun şekilde analiz ederek müşterilerine ulaştırmaktadır. 7BAHAR, dünya çapında 30 farklı ülkede dağıtım yapmaktadır. Tamamen doğal üretim yöntemlerini benimseyen "7BAHAR", kalite ve gıda güvenliğine verdiği önemi BRC , FSSC22000 and ISO9001-2015 sertifikalarıyla belgelemektedir. Günümüzde, ballarımız dünyanın birçok ülkesinde beğeniyle tüketilmekte olup Dalaman'da bulunan, uluslararası standartlara uygun ve 5000 m² kapalı alana sahip modern üretim tesisimiz ile müşterilerimizin taleplerini gururla karşılamaya devam etmekteyiz. Yenilenen logosu ve ambalajlarıyla 7 BAHAR, 2017 yılından bu yana müşterilerine yeni bir kimlikle ulaşmaktadır.

About Us

We have started to engage in beekeeping since 1954 under the leadership of Hacı Ahmet Manav. In 1993, the young generation of Manav family took over the management with a new approach and established the New Brand which is called "7BAHAR" (7SPRING). Turkey has a very unique geography due to its location and as a result it has a very rich vegetation cover and it allows 7 different honey types to be harvested by having 7 different springs in one year. 7BAHAR, which takes its name from its nature, is offering these best quality honeys of Turkey, to the consumers around the world.

Within the same year, a new packing plant was established in Dalaman.

Taking rapid steps towards being a global brand, 7BAHAR is delivering the honey which has been provided from distinguished beekeepers and analyzes in accordance with the world standards. 7BAHAR is being distributed within 30 different countries around the world. Having adopted completely natural methods for production, "7 BAHAR" proves its commitment to quality and food safety with its BRC , FSSC22000 and ISO9001-2015 certificates.

Today, in various countries around the globe, consumers consume our honey with great admiration and we are proud to continue to meet their demands with a modern facility of 5000m² indoor area which complies with the international standards . 7 BAHAR, with its new logo and packaging, is now reaching to the consumers with its new identity since 2017.

Über Uns

Unter der Leitung von Hacı Ahmet Manav beschäftigen wir uns seit 1954 mit der Imkerei. 1993 übernahm die junge Generation der Manav Familie die Geschäftsführung mit einem neuen Ansatz und gründete die neue Marke "7BAHAR" (7FRÜHLING). Die Türkei hat eine sehr einzigartige Geographie aufgrund seiner Lage und als Ergebnis hat es eine sehr reiche Vegetation welches ermöglicht es 7 verschiedene Honigsorten, indem 7 verschiedenen Quellen in einem Jahr geerntet werden. 7 BAHAR, der seinen Namen von Natur aus hat, bietet die besten Qualitätshonige der Türkei den Verbrauchern auf der ganzen Welt an. Im selben Jahr wurde in Dalaman eine neue Verpackungsanlage errichtet. "7BAHAR" ist schnell auf dem Weg zu einer globalen Marke und liefert den Honig, den er von renommierten Imkern erhalten hat, sowie Analysen gemäß den Weltstandards. "7BAHAR" wird vertrieben in 30 verschiedenen Ländern rund um die Welt. "7BAHAR" hat völlig natürliche Produktionsmethoden angewandt und beweist mit seinen BRC , FSSC22000 und ISO9001-2015 -Zertifikaten sein Engagement für Qualität und Lebensmittelsicherheit. Heute konsumieren Konsumenten unseren Honig in verschiedenen Ländern der Welt mit großer Bewunderung. Wir sind stolz darauf, ihre Anforderungen mit einer modernen, 5000 m² großen Innenanlage zu erfüllen, die den internationalen Standards entspricht. 7 BAHAR erreicht mit seinem neuen Logo und seiner neuen Verpackung seit 2017 mit seiner neuen Identität die Verbraucher.

New



WH1000
1000GR WHITE HONEY
1000GR BEYAZ BAL

WH500
500GR WHITE HONEY
500GR BEYAZ BAL

7Bahar
1954

Beyaz Bal

White Honey

Beyaz Bal

Beyaz bal, ülkemizde hasat edilen ısıtılmamış, filtrelenmemiş, işlenmemiş ve saf bir ham bal çeşididir. Bu bal; kremi, yumuşak ve sürülebilir özelliktedir.

1kg Beyaz Bal

6 Birim/Kutu
500gr Beyaz Bal
12 Birim/Kutu

White Honey

White Honey is an unheated, unfiltered, unprocessed, pure raw honey from Türkiye. This honey is creamy, smooth, and spreadable.

1kg White Honey

6 units / box
500gr White Honey
12 units / box

Weißer Honig

Weißer Honig ist eine Art ungeheizter, unfilterter, unverarbeiteter und reiner roher Honig, der in unserem Land geerntet wird. Dieser Honig ist cremig, weich und streichfähig.

1 kg weißer Honig

6 Stück / Box
500 Gramm weißer Honig
12 Stück / Box

New

7Bahar
1954

Stik Bal Stick Honey

Bal Çubuğu

Bal çubukları; çay, süt ve espresso gibi içeceklerin yanında tüketmek için mükemmel bir ürün olup dekorasyon amaçlı da kullanılabilir. Bu üründe Çiçek Balı veya Çam Balı kullanıyoruz.

Çiçek balı, ülkemiz topraklarında yetişen binlerce çiçek türünden elde edilen özgün bir bal çeşidi olarak hasat edilmektedir. Çam balı ise arıların Akdeniz ikliminde yetişen bazı çam ağacı türlerinin gövdesinde yaşayan bir böceğin salgısını kullanarak ürettiği nadir bir bal çeşididir. Dünyada üretilen çam balının %90'ı Türkiye'de hasat edilmektedir. Tadı, kokusu ve rengi ile kendine has bir özelliğe sahip olan Çam balı, başlı başına bir enerji, kuvvet ve şifa kaynağıdır.

10gr Bal Çubuğu (Çiçek Balı)

12 Birim/Kutu veya 80 Birim/Kutu

10gr Bal Çubuğu (Çam Balı)

12 Birim/Kutu veya 80 Birim/Kutu

Honeycomb in Frame

The honey sticks are perfect for tea, milk, espresso or can be placed on a buffet. We are using Blossom honey or Pine Honey in this stick. Blossom honey is harvested as a unique type of honey that is collected from thousands of flowers growing in our country.

On the other hand Pine honey is a rare type of honey produced by bees that collect the secretion of an insect living on the sap of certain pine trees in the Mediterranean climate. 90% of the world's pine honey is harvested in Turkey. Pine honey, which has unique features of taste, fragrance and color, is a natural source of energy, strength and health in itself.

10gr Honeystick (Blossom Honey)

12 Units/ box veya 80 Units/ box

10gr Honeystick (Pine Honey)

12 Units/ box veya 80 Units/ box

StickHonig

Honig Stangen sind ausgezeichnete Produkte, die mit den Getränken wie Tee, Milch und Espresso konsumiert werden kann. Dieses Produkt kann auch zur Dekoration verwendet werden. Wir verwenden Blumenhonig oder Kiefernhonig in der Herstellung von Honig Stange.

Blumenhonig wird aus Tausenden von Blumenarten gewonnen, die im Erdboden unseres Landes wachsen. Dieses Produkt wird als einzigartige Honigsorte geerntet. Kiefernhonig ist eine seltene Honigsorte, die von Bienen durch die Verwendung der Sekretion eines Insekts hergestellt wird, das auf dem Stamm einiger mediterranen Kiefernarten lebt. 90% des weltweit produzierten Kiefernhonigs wird in der Türkei geerntet. Kiefernhonig hat einen einzigartigen Geschmack, Geruch und Farbe. Dieser Honig ist mit diesen Eigenschaften eine Quelle für Energie, Kraft und Heilung.

10 Gramm Honig Stange (Blumenhonig)

12 Stück / Box oder 80 Stück / Box

10 Gramm Honig Stange (Kiefernhonig)

12 Stück / Box oder 80 Stück / Box



SCCB10

SAB10

SCB10

SPB10

Çiçek Balı Blossom Honey



CCB500
500GR TURKISH BLOSSOM HONEY
500GR TÜRK ÇİÇEK BALI

CCB250
250GR TURKISH BLOSSOM HONEY
250GR TÜRK ÇİÇEK BALI

Ürün
Product
Produkt

Ürün Kodu
Product Code
Produktcode

Birim / Karton
Unit / Carton
Stück / Karton

Karton / Palet
Carton / Pallet
Karton / Palette

Türk Çiçek Balı
Turkish Blossom Honey
Türkischer Blütenhonig

CCB250
CCB500

12
12

176
112

Türk Çiçek Balı

Türk Çiçek Balı, multiflora çiçek ballarından oluşmakta olup yüksek kalite kriterlerini karşılayan eşsiz aroması sayesinde harika bir tada sahiptir. Bu bal, Türkiye topraklarında yetişen binlerce çiçek türünden elde edilen özgün bir bal çeşidi olarak hasat edilmektedir.

Turkish Blossom Honey

Is composed of multi-flora blossom honeys and has a great taste with its exceptional aroma produced which meets high quality criterias. This honey is harvested as a unique type of honey derived from thousands of species of flowers growing around Turkish Land.

Türkischer Blütenhonig

Besteht aus vielblütigen Türkischer Blütenhonig und hat einen hervorragenden Geschmack mit außergewöhnlichem Aroma, das hohe Qualitätskriterien erfüllt. Dieser Honig wird als einzigartige Honigsorte gewonnen, die aus Tausenden von Blumenarten stammt, die im türkischen Land wachsen.

Petekli Honey With Comb Bal



NP500
500GR HONEY WITH COMB
500GR PETEKLİ BAL

NP250
250GR HONEY WITH COMB
250GR PETEKLİ BAL

Ürün Product Produkt	Ürün Kodu Product Code Produktcode	Birim / Karton Unit / Carton Stück / Karton	Karton / Palet Carton / Pallet Karton / Palette
Petekli Bal Honey With Comb Honig Mit Wabe	NP250	12	176
	NP500	12	112

Petekli Bal

Petekli Bal, petek içinde bulunan ve hiçbir yabancı madde içermeyen, ağızlar sırlanmış doğal bir bal çeşididir. Süzme bal ve petek bal tüketmeyi seven müşterilerimiz için her iki ürünü cam kavanozda birleştirdik.

Honey With Comb

Honey With Comb is a natural type of honey remaining inside the comb with no foreign articles and with ends being capped. We combined extracted honey and honeycomb together in a glass jar, for our customers who like consuming the two.

Honig Mit Wabe

Honig Mit Wabe ist eine natürliche Art von Honig, der im Wabenkörper ohne Fremdkörper verbleibt und dessen Enden verschlossen sind. Wir haben extrahierten Honig und Waben in einem Glasgefäß zusammengestellt, für unsere Kunden, die die beiden gerne konsumieren.

Yayla Çiçek Balı Mountain Blossom Honey



YCB500
500GR MOUNTAIN BLOSSOM HONEY
500GR YAYLA ÇİÇEK BALI

YCB250
250GR MOUNTAIN BLOSSOM HONEY
250GR YAYLA ÇİÇEK BALI

Ürün Product Produkt	Ürün Kodu Product Code Produktcode	Birim / Karton Unit / Carton Stück / Karton	Karton / Palet Carton / Pallet Karton / Palette
Yayla Çiçek Balı Mountain Blossom Honey Bergblütenhonig	YBC250	12	176
	YBC500	12	112

Yayla Çiçek Balı

Adından da anlaşılacağı gibi, bu bal, yüksek rakımlı tepelerde ve dağlarda yetişen çiçeklerden elde edilmektedir. Yayla Çiçek Balı genellikle oldukça güçlü, özgün ve lezzetli bir aromaya sahiptir. Arılar, çoğunlukla yabani saparna ve sığla çiçeklerinin ve Doğu ve Güneydoğu Anadolu'nun yüksek dağlarındaki çiçekli ağaçların nektarlarını toplar. Bu bal, genellikle soğuk algınlığı ve grip gibi kış hastalıklarının tedavisi için tavsiye edilmektedir.

Mountain Blossom Honey

The name says it all, this honey is collected from flowers which grow up in the high hills and mountains. Mountain Honey has often very strong and unique tasty flavor. The bees mainly collect the nectars of wild liquorice and incense flowers as well as the nectars of flowering high mountain trees of East and South East Turkey. It is usually recommended for some of the winter diseases like having cold or flu.

Bergblütenhonig

Der Name sagt alles aus, dieser Honig wird von Blumen gesammelt, die in den hohen Hügeln und Bergen wachsen. Bergblütenhonig hat oft einen sehr starken und einzigartigen Geschmack. Die Bienen sammeln hauptsächlich die Nektare der wilden Lakritze und Weihrauchblume sowie die Nektare der blühende Hochgebirgsbäume der Ost- und Südosttürkei. Es wird meistens bei einigen Winterkrankheiten wie Erkältung oder Grippe empfohlen.

Çam Balı Pine Honey



CB500
500GR PINE HONEY
500GR ÇAM BALI

CB250
250GR PINE HONEY
250GR ÇAM BALI

Ürün Product Produkt	Ürün Kodu Product Code Produktcode	Birim / Karton Unit / Carton Stück / Karton	Karton / Palet Carton / Pallet Karton / Palette
Çam Balı Pine Honey Pinienhonig	CB250	12	176
	CB500	12	112

Çam Balı

Türk Çam Balı bir tür salgı balıdır. Tatlı ve baharatlı bir bal çeşidi olup odunsunotalara, reçineli bir kokuya ve koyu amber rengine sahiptir. Çam Balı Türkiye'de kahvaltılık olarak, yoğurt üzerine serpilip ekmek ile yenmek suretiyle sıkça tüketilir. Çam balı, arıların bazı çam ağacı türlerinin gövdesinde yaşayan ve Marchalina hellinica adı verilen bir böcek türünün salgısını kullanarak ürettiği nadir bir bal çeşididir. Dünyada üretilen çam balının %92'lik kısmı Türkiye'nin Akdeniz bölgesinde hasat edilmektedir. Muğla ili Türkiye'deki çam balı üretiminin %80'ini karşılamaktadır.

Pine Honey

Turkish Pine Honey is a type of honeydew honey. It is sweet and spicy honey, with some woody notes, resinous fragrance and dark amber color. It is a common breakfast dish in Turkey, where it is drizzled over yoghurt and eaten with bread. Pine honey is an unusual honey by bees that collect honeydew (sugary secretions) from species called Marchalina hellenica, which lives on the sap of certain pine trees. Pine honey is produced around Mediterranean Turkey of which produces 92% of the world's pine honey. Muğla Province accounts for 80% of Turkish pine honey production.

Pinienhonig

Türkischer Pinienhonig ist eine Art Honigtau. Es ist süßer und würziger Honig mit etwas holzigen Noten, harzigem Duft und dunkler Bernsteinfarbe. Es ist ein übliches Frühstücksgericht in der Türkei, wo es über Joghurt geträufelt und mit Brot gegessen wird. Pinienhonig ist ein ungewöhnlicher Honig, der von Bienen den Honigtau (Zuckersekrete) gesammelt wird. Diese Bienen sind als Marchalina Hellenica bezeichnet und leben auf bestimmten Pinienbäumen. 92% des Kiefernhonigs der Welt ist in der gesamten Mittelmeers Türkei produziert.

Sedir Çamı Balı Dark Pine Honey



SB500
500GR DARK PINE HONEY
500GR SEDİR ÇAMI BALI

SB250
250GR DARK PINE HONEY
250GR SEDİR ÇAMI BALI

Ürün Product Produkt	Ürün Kodu Product Code Produktcode	Birim / Karton Unit / Carton Stück / Karton	Karton / Palet Carton / Pallet Karton / Palette
Sedir Çamı Balı Dark Pine Honey Dunkler Kiefernhonig	SB250	12	176
	SB500	12	112

Sedir Çamı Balı

Geniş ağaçlı bölgeler, çok çeşitli orman balı türlerinin hasat edilmesine olanak sağlar. Bununla birlikte, ballı madde salgısı oluşumu hava şartlarına bağlı olduğundan, bu bal çeşidinin her yıl hasat edilmesi mümkün değildir. Ballı madde salgısı, çeşitli iğne yapraklı ve yaprak döken ağaç türlerinden elde edilir ve hafif koyu bir renge sahiptir. Keskin, baharatlı ve yoğun aromalı bu eşsiz lezzet, özellikle mineral bakımından oldukça zengindir.

Dark Pine Honey

The extensive wooden areas provide a wide range of different forest honey. However, this honey cannot be collected every year as the formation of honeydew is weather-dependent. Honeydew comes from different deciduous and coniferous trees and always has a dark tinge. It is particularly rich in minerals and its tangy, spicy and powerful aroma makes it an exquisite delicacy.

Dunkler Kiefernhonig

Die weitläufigen Holzoberflächen bieten eine große Auswahl an Waldhonig. Dieser Honig kann jedoch nicht jedes Jahr gesammelt werden, da die Bildung von Honigtau wetterabhängig ist. Honigtau kommt von verschiedenen Laub- und Nadelbäumen und hat immer einen dunklen Hauch. Es ist besonders reich an Mineralien und sein würziges, würziges und kraftvolles Aroma macht es zu einer köstlichen Delikatesse.

Akasya Balı Acacia Honey



AB500
500GR ACACIA HONEY
500GR AKASYA BALI

AB250
250GR ACACIA HONEY
250GR AKASYA BALI

Ürün
Product
Produkt

Ürün Kodu
Product Code
Produktcode

Birim / Karton
Unit / Carton
Stück / Karton

Karton / Palet
Carton / Pallet
Karton / Palette

Akasya Balı
Acacia Honey
Akazienhonig

PB250
PB500

12
12

176
112

Akasya Balı

Akasya Balı, akasya ağacı çiçeklerinin polenlerinden elde edilir. Bu balın nektarı, akasya ağacının bahar mevsimindeki kısa çiçeklenme dönemi sırasında arılar tarafından toplanır. Açık ve saydam rengi, bu monofloral bal çeşidinin üstün kalitesine işaret eder. Akasya balı, hafif şekerli ve floral bir aromaya sahiptir. Özellikle sinir sistemini koruyucu, güçlendirici ve sakinleştirici özelliği vardır.

Acacia Honey

Acacia Honey is collected from the pollen of the flowers of the acacia tree. Bees collect the nectar for this type of honey during the acacia's (Robinia pseudoacacia) short blooming period in spring. The light and transparent colour attests to the high quality of this single-variety acacia honey. It has mildly sweet, slightly floral flavor. It has a protective, strengthening and calming effect on the nervous system in particular.

Akazienhonig

Akazienhonig wird aus dem Blütenstaub der Akazienblüten gewonnen. Bienen sammeln den Nektar für diese Honigsorte während der kurzen Blütezeit der Akazie (Robinia pseudoacacia) im Frühjahr. Die helle und transparente Farbe zeugt von der hohen Qualität dieses Akazienhonigs. Es hat einen leicht süßen, leicht ätzenden Einfluss. Es hat insbesondere eine schützende, stärkende und beruhigende Wirkung auf das Nervensystem.

Portakal Çiçeği Balı

Orange Blossom Honey



PB500
500GR ORANGE BLOSSOM HONEY
500GR PORTAKAL ÇİÇEĞİ BALI

PB250
250GR ORANGE BLOSSOM HONEY
250GR PORTAKAL ÇİÇEĞİ BALI

Ürün
Product
Produkt

Ürün Kodu
Product Code
Produktcode

Birim / Karton
Unit / Carton
Stück / Karton

Karton / Palet
Carton / Pallet
Karton / Palette

Portakal Çiçeği Balı
Orange Blossom Honey
Orangenblütenhonig

PB250
PB500

12
12

176
112

Portakal Çiçeği Balı

Portakal Çiçeği Balı, ağırlıklı olarak portakal ağacı çiçekleri olmak üzere, çeşitli narenciye kaynaklarının arılar tarafından toplanmasıyla elde edilir. Bu bal çeşidi genellikle açık bir renge, yumuşak bir aromaya, taze bir kokuya ve hafif bir narenciye tadına sahiptir.

Orange Blossom Honey

Orange Blossom Honey comes primarily from the orange blossoms of orange trees, as well as can be collected from combination of citrus sources by the bees, is usually light in color and mild in flavor with a fresh scent and light citrus taste.

Orangenblütenhonig

Orangenblütenhonig stammt hauptsächlich aus der Orangenblüte von Orangenbäumen und kann von Bienen aus einer Kombination von Zitrusfrüchten gewonnen werden. Die Farbe der Bienen ist normalerweise leicht und mild, vmit einem frischen Duft und einem leichten Zitrusaroma.

Sıkma Bal Squeeze Honey



CCB350
350GR SQUEEZABLE
MULTIFLOWER HONEY
350 GR SIKMA
MULTIFLORA BAL

CB350
350GR SQUEEZABLE
PINE HONEY
350 GR SIKMA
ÇAM BALI

Ürün Product Produkt	Ürün Kodu Product Code Produktcode	Birim / Karton Unit / Carton Stück / Karton	Karton / Palet Carton / Pallet Karton / Palette
Sıkma Çiçek Balı Squeezable Blossom Honey Quetschbarer Blütenhonig	CCB350	12	161
Sıkma Çam Balı Squeezable Pine Honey Quetschbarer Pinienhonig	CB350	12	161

Sıkma Bal

Yeni ergonomik tasarımı sayesinde kolayca sıkılabilir. Bazen bala bir kere dokunduğunuzda o yapış yapış hissi siz de fark edersiniz bu yüzden bu ambalaj ile bal tüketimi daha da kolaylaşır ve balın her damlasından ayrı bir keyif alırsınız.

Squeeze Honey

Thanks to new design ergonomic bottle it can be easily squeezed. We understand sometimes honey feels like sticky once you touch it; so with this kind of packing honey consumption is simple and feels like having pleasure fort he every drop of honey.

Quetsch Honig

Dank der neuen ergonomischen Design-Flasche kann sie leicht zusammengedrückt werden. Wir verstehen, dass sich honig manchmal anfühlt, wenn Sie ihn berühren; Mit dieser Art des Verpackens ist der Verbrauch von Honig einfach und es fühlt sich an, als würde sich jeder Tropfen Honig erfreuen.

Ballı Çerez Honey With Nuts



BC750
750GR HONEY WITH NUTS
750GR BALLI ÇEREZ

BC450
450GR HONEY WITH NUTS
450GR BALLI ÇEREZ

Ürün Product Produkt	Ürün Kodu Product Code Produktcode	Birim / Karton Unit / Carton Stück / Karton	Karton / Palet Carton / Pallet Karton / Palette
Ballı Çerez Honey With Nuts Honig Mit Nüssen	BC750	12	108
	BC450	12	144

Ballı Çerez

Özenle seçilmiş yer fıstığı, antep fıstığı, fındık ve cevizlerin bal ile buluşmasıyla oluşan sağlıklı bir atıştırma ürünüdür. Ballı çerez ile gün boyu enerjik kalacaksınız.

Honey With Nuts

It is a healthy snack which is a combination of carefully selected peanuts, pistachios, hazelnuts and walnuts with honey. You will feel energetic all day long thanks to honey with nuts...

Honig Mit Nüssen

Es ist ein gesunder Snack aus sorgfältig ausgewählten Erdnüssen, Pistazien, Haselnüssen und Walnüssen mit Honig. Mit Honig und Nüssen fühlen Sie sich den ganzen Tag voller Energie...

Karakovan Balı Wild Honey Comb



KK
500 G WILD HONEYCOMB
500 G KARAKOVAN BALI

KK
1000 G WILD HONEYCOMB
1000 G KARAKOVAN BALI

Ürün
Product
Produkt

Ürün Kodu
Product Code
Produktcode

Birim / Karton
Unit / Carton
Stück / Karton

Karton / Palet
Carton / Pallet
Karton / Palette

Karakovan Balı
Wild Honeycomb
Wilde Wabenhonig

KK

8

40

Karakovan Balı

Bal peteği, bal arıları tarafından yuvalarına inşa ettikleri, larvalarını ve bal ve polenleri depoladıkları altıgen prizmatik mum hücresi kütesidir. Arılara ve kovanlara hiçbir müdahale edilmeden altı ay boyunca karanlık bir kovanda bekletilen bu ürüne Karakovan Balı ismi verilmektedir. Karakovan Balı, Doğu Anadolu'nun yüksek rakımlı yaylalarında yaşayan Kafkas arıları tarafından 1200'e yakın zengin nektarlı çiçekten toplanmaktadır.

Wild Honeycomb

Honeycomb is a mass of hexagonal prismatic wax cells built by honey bees in their nests to contain their larvae and stores of honey and pollen. It is kept dark for six months with no intervention with the bees and this hive is called Wild Honeycomb. Wild Honeycomb honey is collected by the Caucasian Bees which are living at the Easter Anatolia highlands. Collected from more than 1200 species of flowers with rich nectar.

Wilde Wabenhonig

Wabenhonig ist eine Masse von hexagonal prismatischen Wachszellen, die von Honigbienen in ihren Nestern gebaut werden, um ihre Larven und Vorräte an Honig und Pollen einzuschließen. Es wird sechs Monate lang dunkel gehalten, ohne Intervention der Bienen und dieser Bienenstock heißt Wilde Wabenhonig. Wilder Wabenhonig wird von den kaukasischen Bienen gesammelt, die im ostanatolischen Hochland leben. Gesammelt von mehr als 1200 Arten von Blüten mit reichem Nektar.

Petek Bal Honey Comb



KP400
400GR HONEYCOMB
400GR PETEK BAL

KP200
200GR HONEYCOMB
200GR PETEK BAL

Ürün
Product
Produkt

Ürün Kodu
Product Code
Produktcode

Birim / Karton
Unit / Carton
Stück / Karton

Karton / Palet
Carton / Pallet
Karton / Palette

Petek Bal
Honey Comb
Wabenhonig

KP400
KP200

18
36

99
99

Petek Bal

Petek Bal, bal arıları tarafından bal ve polen depolamak veya larvalarını barındırmak için yapılan doğal bir üründür. Balmumundan yapılmış, genellikle ham bal içeren bir dizi altıgen hücreden oluşur. Petek Bal aynı zamanda bir miktar arı poleni, arı reçinesi ve arı sütü gibi sağlıklı arı ürünleri içerebilir. Bununla birlikte, bu ürünler büyük olasılıkla ufak miktarlarda bulunmaktadır. Bal ve etrafındaki mumsu hücreler dahil peteğin tamamı yenilebilir. Aynı zamanda bu mumsu hücreler sakız olarak da çiğnenebilir.

Honey Comb

Honeycomb is a natural product made by honey bees to store honey and pollen or house their larvae. It consists of a series of hexagonal cells constructed from beeswax which generally contain raw honey. Honeycomb may also contain some bee pollen, propolis, and royal jelly - additional bee products with potential health benefits of their own. However, these are likely to be found only in small amounts. You can eat the whole honeycomb, including the honey and waxy cells surrounding it. In addition, the waxy cells can be chewed as a gum.

Wabenhonig

Wabenhonig ist ein natürliches Produkt, das von Honigbienen hergestellt wird, um Honig und Pollen zu lagern oder ihre Larven unterzubringen. Es besteht aus einer Reihe von sechseckigen Zellen aus Bienenwachs, die Rohhonig enthalten. Bienenwaben können auch Bienenpollen, Propolis und Gelée Royale enthalten - zusätzliche Bienenprodukte mit potenziellem gesundheitlichem Nutzen. Diese sind jedoch wahrscheinlich nur in geringen Mengen zu finden. Sie können die gesamte Wabe essen, einschließlich des Honigs und der Wachszellen, die sie umgeben. Darüber hinaus können die wachstypigen Zellen als Kaugummi gekaut werden.

Çerçeve Bal Peteği Honeycomb in Frame



Çerçeve Bal Peteği

Ürünün boyutları 25 cm x 43 cm şeklindedir. Ahşap çerçeve dahil olmak üzere brüt ağırlığı 2500 gr ve 3500 gr arasında değişmektedir. Doğal bal peteklerimizi el değmeden, beyaz kartonlarla paketlenip teslim ediyoruz.

Ambalaj Türü

Her bir kutuda 6 çerçeve olmak üzere palet başına 50 kutu.

Honeycomb in Frame

The size is 25 cm x 43 cm. The gross weight is around 2500gr -3500gr including the wooden frame. We do deliver our natural honey combs within the white cartons that are anonymous packaging.

Packing Type

6 frame in box and 50 boxes on pallet.

Bienenwabe in Rahmen

Die Größe beträgt 25 cm x 43 cm. Das Gesamtgewicht einschließlich des Holzrahmens beträgt etwa 2500 g bis 3500 g. Wir liefern unsere natürlichen Waben in anonymen Verpackungen.

Verpackungsart

6 Rahmen in Box und 50 Boxen auf Palette.

Toptan Satış Wholesales

Toptan Satış

7Bahar, Türkiye'nin dört bir yanından toplanmış en kaliteli ve doğal ballarını dünyanın birçok ülkesindeki tüketicilerin beğenisine sunuyor. Dünya çapında bal endüstrisine toptan Doğal Çam Balları, Doğal Çiçek Balları ve Doğal Bal Petekleri ihraç ediyoruz.

Çam Balı

Ambalaj Türü: 300kg Varil

Yayla Çiçek Balı

Ambalaj Türü: 300kg Varil

Wholesales

7bahar presents the best natural honeys from all over Turkey to many countries around the world. We export bulk Natural Pine Honey, Natural Wild Flower Honey and Natural Honeycombs to the honey industry around the world.

Pine Honey

Packing Type: 300kg Barrel

Mountain Blossom Honey

Packing Type: 300kg Barrel

Grosshandel

"7BAHAR" präsentiert die besten natürlichen Honige aus der ganzen Türkei in vielen Ländern der Welt. Wir exportieren naturell Kiefernhonig, Wildblumenhonig und Bienenwaben in die Honigindustrie auf der ganzen Welt.

Kiefernhonig

Verpackungsart: 300kg Fass

Bergblütenhonig

Verpackungsart: 300kg Fass



Özel Etiket Private Label

Sizin Markanız, Sizin Balınız
Your Brand, Your Honey
Ihre Marke, Ihr Honig

Özel Etiket

Kendi özel markanızı oluşturmak istiyorsanız, 7BAHAR sizin için doğru ortak. Bal paketleme tesislerimiz, BRC, FSSC 22000 ve ISO 9001-2015 sertifikalı son teknoloji ekipmanlarıyla kendi özel markanızı oluşturma yolunda hizmetinizde.

Private Label

7Bahar is the right partner for you in order to produce your own private label. Our honey packing facilities are on your serve to produce your private label with latest technology equipments certified with BRC, FSSC 22000 and ISO 9001-2015 quality systems.

Private Marke

"7BAHAR" ist der richtige Partner für Sie, um Ihr eigenes Private Label zu erstellen. Unsere Honigverpackungsanlagen bieten Ihnen die Möglichkeit, Ihr Private Label mit den neuesten technologischen Ausrüstungen zu produzieren, die mit den Qualitätssystemen BRC, FSSC 22000 und ISO 9001-2015 zertifiziert sind.

7Bahar

1954



MANAVLAR GIDA SAN. TİC. ŞTİ.

Kenan Evren Bulvarı 101/5 Dalaman/Muğla/TURKEY
Tel. +90 252 692 55 32 info@7bahar.com 7bahar.com